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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Készül-e államosításra a kormány?" 

Tisztel Belügyminiszter Úr!

A vidéki városok önkormányzatainak rendkívüli megterhelést, szinte megoldhatatlan feladatot jelent
a közösségi közlekedés ellátása. Ennek oka, hogy az önkormányzatok nem kapják meg a feladataik 
ellátáshoz szükséges forrásokat az államtól. Különösen nehéz helyzetben vannak azok a városok 
(Pécs, Debrecen, Miskolc, Szeged, Veszprém, Tatabánya, Kaposvár) amelyek saját cégeiken 
keresztül látják el a közösségi közlekedést. Hiszen a finanszírozás kérdés teljes mértékben 
bizonytalan.

Korábban kiszivárogtak olyan sajtóhírek, hogy a kormány államosítani kívánja ezeket az 
önkormányzati cégeket. Megítélésünk szerint ugyanakkor ez súlyos hiba lenne, hiszen az egyik 
legfontosabb közszolgáltatás nyújtása tekintetében egyértelműen az önkormányzat az illetékes. A 
probléma megoldása tehát nem az államosítás, hanem a források biztosítása az önkormányzatok 
számára.

Kérdésem miniszter úrhoz a következő:

Tervezi-e a minisztérium, illetve a kormány, hogy az önkormányzatok szándéka ellenére állami 
tulajdonba veszi ezeket az említett közlekedési cégeket? 

Várom megtisztelő válaszát!


